
DELEGATSKIŽAROMET
Zasedanje delegatske skupščine

Številne pripombe, mnenja in
ugotovitve delegatov

V ponedeljek, dne 27. februarja 1984 so zasedali
vsi trije zbori občinske skupščine. Na dnevnem redu
sej so bile naslednje vsebinske teme, in sicer:

»Uveljavljanje delegatskega sistema v občini
Ljubljana šiška«, ki sta jo pripravila OS ZSS in OK
SZDL;

»Poročilo o delu in izvajanju programa stanovanj-
skega gospodarstva v občini Ljubljana Šiška«;

"Stanje in razvojne usmeritve kulture v občini«;
»Program aktivnosti za uresničevanje zakona o

družbenem sistemu informiranja«.

»Uveljavljanje delegatskega sistema v občini
Ljubljana Šiška«

K tej temi so posredovale konference delegacij,
delegacije krajevnih skupnosti in delegati družbe-
nopolitičnega zbora ter delovna telesa občinske
skupščine številne pripombe, mnenja in ugotovitve,
zato so se delegati na skupščini odločili, da se ime-
nuje posebna komisija, ki naj iz posredovalnih pisnih
pripomb in pripomb iz razprave pripravi skupna sta-
lišča do naslednjih sej zborov občinske skupščine.
Vendar naj povzamemo nekaj bistvenih mnenj k tej
temi.

Osnovna ugotovitev, izhajajoča iz sedanjega
družbenega trenutka, nedvomno temelji na dejstvu,
da so vse dosedanje ugotovitve o razvoju delegat-
skega sistema še vedno aktualne; seveda pa smo
zaradi gospodarske stabilizacije v delegatskem si-
stemu še vedno preveč pri začetnih težavah. V raz-
pravi so bile podane pripombe na neupoštevanje
pripomb in predlogov, ki jih posredujejo konference
delegacij, delegacije krajevnih skupnosti in delegati
družbenopolitičnega zbora. Podana je bila enotna
zahteva, da se z usklajeno aktivnostjo vseh institucij
čimprej zagotovi učinkovitejše delovanje delegat-
skega sistema, kakor tudi večja odgovornost vseh
udeležncev v procesu sprejemanja odločitev glede
na njihove pristojnosti ter možnosti vplivanja. Veliko
pripomb je bilo usmerjenih tudi v sestavo konferenc
delegacij oz. so bili podani predlogi za spremembo
oziroma dopolnitev sedanje organiziranosti tako za
zbor združenega dela kot za samoupravne intere-
sne skupnosti. Posebej je bila poudarjena slaba
udeležba delegatov iz OZD, ki imajo zaposlenih
manj kot 30 delavcev.

»Poročilo o delu in izvajanju programa stano-
vanjskega gospodarstva v občini Ljubljana
Šiška«

Konference delegacij, delegacije krajevnih skup-
nosti, delegati družbenopolitičnega zbora, družbe-
nopolitične organizacije in delovna telesa občinske
skupščine so posredovali veliko pripomb, mnenj in
ugotovitev k poročilu. Če povzamemo bistvene pri-
pombe, mnenja in stališča, ugotovimo, da določena
področja v poročilu niso zajeta, zato je bilo predla-
gano, da Samoupravna stanovanjska skupnost pri-
pravi podrobno analizo o kupljenih in razdeljenih
stanovanjih iz sredstev solidarnosti iz IV. natečaja s
pouda iim na velikosti kupljenih stanovanj, navedbo
sosesk in strukturo stanovalcev; enako velja tudi za
stanovanja iz SLP. Predlagali so tudi, naj Samou-
pravna stanovanjska skupnost pripravi poročilo o
koriščenju sredstev družbene pomoči.

Ponovno je bila podana zahteva glede poročila o
realizaciji sklepov, ki so bili sprejeti v zvezi s sanacijo
Draveljske gmajne na zasedanju skupščine občine
31. maja 1983.

Dogovorjeno je bilo, da se zaradi velikega števila
pripomb imenuje medzborovska komisija, ki bo pri-

pravila skupna stališča in jih posredovala na nasled-
njih sejah zborov občinske skupščine.

Podana je bila tudi ugotovitev, da so stališča
izvršnega sveta kvalitetno dopolnilo k poročilu.

»Stanje in razvojne usmeritve kulture v občini«
Delegati so ocenili, da so bili na področju kulture do-
seženi pomembni rezultati pri razvijanju kulturne de-
javnosti v krajevnih skupnostih in organizacijah
združenega dela. Posebno pozornost je potrebno
posvetiti Ijubiteljski dejavnosti, ki je sicer v občini do-
živela polno uveljavitev v kvalitetnem smislu mno-
žičnosti. Poseben problem pa predstavlja sanacija
obstoječih domov in prostorov, v katerih delujejo kul-
turno umetniška društva, zato so delegati predlagali
imenovanje komisije, ki naj pripravi konkretni pro-
gram za izvedbo najnujnejših sanacijskih del ter
opredeli prioriteto do leta 1990. Predlog je-bil, da
izvršni svet, Komite zadružbene dejavnosti skupaj s
samoupravno interesno skupnostjo za kulturo pri-
pravijo predlog za razrešitev odprtih vprašanj na po-
dročju kulturne dejavnosti.

»Program aktivnosti za uresničevanje zakona o
družbenem sistemu informiranja«

Ugotovitev razpravljalcev je bila, da je gradivo
predvsem analiza stanja, v zelo majhni meri pa
predstavlja program aktivnosti na tem področju.
Program premalo temelji na določbah novega za-
kona o družbenem sistemu informiranja. Na po-
dročju računalništva je preveč sistemov že samo v
Sloveniji, katerih kapacitete pa so neracionalno iz-
koriščene.

Podan je bil predlog, da je potrebno izenačiti po-
goje za nabavo računalnikov v družbenem in zaseb-
nem sektorju. Delegati so ugotovili, da je potrebno
izdelati program konkretnih zadolžitev, nosilcev in
rokov za izboljšanje stanja na tem področju.

Živa Isajlovič


